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Schriftelijke vragen 
 

(inwinnen van informatie) 

Artikel 35 Reglement van Orde 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt 
aangegeven of schriftelijke of mondelinge beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor gestelde worden per 
omgaande aan de indiener teruggestuurd. 

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van 

de raad en het college worden gebracht. 
3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig dagen, nadat de vragen zijn binnengekomen. 

Mondelinge beantwoording vindt plaats in de eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen kan 
plaatsvinden, stelt het verantwoordelijke lid van het college de vragensteller hiervan gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven 
wordt waarbinnen beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord. 

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de griffier aan de leden van de raad toegezonden. 
5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende raadsvergadering en bij mondelinge beantwoording in dezelfde 

raadsvergadering, na de behandeling van de op de agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen omtrent het door de 
burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad anders beslist. 

 

Vergadering: n.v.t. 

Onderwerp: Doorstroming verkeer industriegebieden 

Datum indiening: 20-02-2020 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad. 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden. 

Bij ons bezoek aan het bestuur van OV de Noord is ons de zorgen over de doorstroming van het 

verkeer van de verschillende industrieterreinen geuit. Met name de komst van het nieuwe logistieke 

centrum en Peute Recycling maakt deze zorg groter. 

Vraag: 

Zijn er activiteiten om deze problematiek aan te pakken.  Zo ja welke stappen zijn er ondernomen en 

is hier een tijdspad in te melden? Zo nee, kunnen wij op korte termijn activiteiten verwachten?  

Gevraagd wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Toelichting: 

• In de gemeente Alblasserdam worden de industrieterreinen omringt door wegen die vol 

stromen. De ondernemers ondervinden veel overlast door dat specifieke uitgangen van de 

industrieterreinen nauwelijks uit te komen is. Wachttijden van een half uur en meer komen 

daardoor voor.  

• De werving van nieuwe bedrijven op het Nedstaal terrein, de komst van het nieuwe 

logistiekecentrum en de vestiging van Peute Recycling zullen deze verkeersinfarcten verder 

verergeren. 

• De veiligheid van alle verkeersdeelnemers zoals er zijn: fietsers, brommers, auto’s, 

vrachtauto’s verslechteren door de kruispunten die geen goede doorstroming hebben.  

PvdA Alblasserdam 

 

Wim van Krimpen  


